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                                               Skolebestyrelsen 

Referat  
Data om mødet 

 

Dato: 04. marts 2025 

Kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet 

 

Mødedeltagere:  

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen   

Louise Andersen 

Amanda Puggaard Friis (mødeleder) 

Jakob Matthias Bek Farholt 

Jan Richter Sander 

Nick Myhre 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen  

Nanna Rolvsen – skoleleder  

Karin Villumsen – souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: 

Alberte Stenberg Holt 8B 

Josefine Bøgegaard Helsinghoff 8A 

 

Afbud: Amanda, Mette L. 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og 

opfølgning fra sidste møde 

Amanda 

       2 Nyt fra elevrådet. Intet nyt fra elevrådet.  

Der konstitueres et nyt elevråd d. 5/3.25. 

 

3 Præsentation af ny skoleleder  Nanna præsenterede sig selv og fortalte om 

de tidligeres skoler hun har arbejdet på.  

Fællesskabet er det bærende element i 

skolen og trivsel for elever er centralt. 

4 Forslag til timefordelingsplan  

Drøftelse af forslaget.  

Timefordelingsplan blev præsenteret.  

 

Skolens ledelse orienterede om at der er 

overvejelser om klasse sammenlægninger 

på flere årgange.  

Klassesammenlægninger tilrettelægges af 

skolens ledelse og lærere efter ”princip for 

klassesammenlægninger” samt en interne 

proces hvor flere ting inddrages, bl.a. 

dreng-pige sammensætningen, faglige 

standpunkter i dansk og matematik, 

elevernes ønsker, osv.   

5 Skoleudvalget har sendt 

”Tilskudsmodelen for maks. 24 elever i 

dansk og matematik” i høring forud for 

endelig beslutning ved skoleudvalgets 

møde d. 2/4-25.  

Høringsfrist er de. 21/03-25.  

 

Drøftelse og beslutning om afgivelse af 

høringssvar.  

Amanda udfærdiger et høringssvar på 

bestyrelsens vegne. Bestyrelsen tilslutter 

sig forvaltningens forslag om elev et tilskud 

til over 22 (i gennemsnit på årgangen)  
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6 Orientering fra gruppen der arbejder 

med at revidere skolens politik for 

”Mobilbevidst skole”  

Orientering om status på arbejdet med 

politikken.  

 

Lærerne har et stort ønske om at eleverne 

selv opbevarer deres mobil.  

 

Vigtigt med god kommunikation med elever 

og forældre om den politik der skal 

vedtages.  

 

Udvalget kommer med et skriftligt oplæg.  

       7 Bestyrelsen deltog i kursus for 

skolebestyrelse d. 27.02,  

Hvad lærte vi og hvad tager vi med 

videre.    

Kurset d. 27/2 blev aflyst pga. sygdom.  

 

Karin laver en ny aftale med kursusholder. 

d. 12/3, 24/3 eller 26/3  

8 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende 

møder: 

- Skolebod 

- Folkeskolens kvalitetsprogram 

- Interessante tal. (punkt fra 

december mødet)  

 

Kommende møder: 09/04, 15/05 og 

17/06 

Nick og Jan orienterede fra fællesmøde for 

skolebestyrelser. 

Mødet blev afholdt på Asgaard Skole.  

 

Kommende møde:  

Orientering om status og proces for 

klassesammenlægninger.  

Hvordan er processen planlagt på de 

forskellige årgange? 

 


